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I.  Motion
    申请
1.1
The respondent above-named, by and through his/her attorney, pursuant to RCW 13.40.127, hereby moves the court for an Order of Deferred Disposition in the above-captioned case.

上述被申请人由其律师根据RCW 13.40.127的规定，特此向法院请求对上述案件下达延期处置令。
II.  Basis
     依据
2.1
This motion is based upon the following:

此请求依据如下：
(a) This case is not currently set for trial, or this motion is being filed at least fourteen (14) days before commencement of trial.
此案目前尚未进入审判阶段，或者此请求是在审判开始前至少十四(14)天提交的。
[  ]
The motion is being filed less than 14 days before the beginning of the trial, the respondent requests waiver for good cause.

请求是在审判开始前14以内提出的，被申请人因正当理由请求豁免。 

(b)
No currently charged offense is either a sex offense or a violent offense.


目前被指控的犯罪行为均不是性犯罪或暴力犯罪。

(c)
The respondent’s criminal history includes no felonies and includes no more than one (1) prior adjudication.


被申请人的犯罪记录不包括重罪，而且之前最多只有一(1)次被认定有罪的记录。

(d)
The respondent has not had a prior deferred disposition or deferred adjudication.


被申请人之前没有延期处置或延期裁决。
2.2
The respondent consents to a deferred disposition and the court has consulted with the respondent’s parent(s) or legal guardian.

被申请人同意延期处置，并且法院已与被申请人的父母或法定监护人协商。
Dated:
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日期：
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